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Van: )
Verzonden: donderdag 25 juni 2020 14:52
Aan:
Onderwerp: RE: Parkeren Admiraalsplein 1A optie 3

Nee, slechts 2 toevoegen. Ze hebben er al 93 getekend. 
Ik noemde aan de telefoon 12, maar in de sheet is nog iets gewijzigd voor parkeren personeel winkel. Nog steeds 
wel 12 plekken nodig op drukste moment, maar valt niet samen met de piekmomenten van bewoners en bezoekers. 
Dus dit plaatje ziet er goed uit! 
Groet, 

 

Van:    
Verzonden: donderdag 25 juni 2020 14:31 
Aan  
Onderwerp: RE: Parkeren Admiraalsplein 1A optie 3 

, 
Nog 1 vraag voor ik het verstuur. Zie onder in rood 

Van:  >  
Verzonden: donderdag 25 juni 2020 14:05 
Aan:  > 
Onderwerp: Parkeren Admiraalsplein 1A optie 3 
Hallo  , 
Fijn dat er een keuze is gemaakt voor het plan. Bijgevoegd is de parkeerbalans voor optie 3, inclusief de 
coördiatietekening voor de toe te voegen openbare parkeerplaatsen. Aan de parkeerberekening heb ik nu alle 
openbare plaatsen toegevoegd. Deze zaten nog niet allemaal in de vorige versie. 
Samenvatting: 

‐ Het plan bevat 40 appartementen van 83 – 91m2. 
o Ik heb die meegerekend als <90m2. Daar hoort de parkeernorm 1,8 bij. Bij 90 en hoger hoort norm 

2,0. 
o Advies is om in de uitwerking appartementen te maken van maximaal 89,99m2. Of parkeerplaatsen 

toe te voegen. 
‐ Op maaiveld/in parkeerbak parkeren de bewoners, de bezoekers van de bewoners en het personeel van de 

plint. 
o Op dat maaiveld/in parkeerbak zijn op het drukste moment 95 plekken nodig. Dus een tekort van 12 

parkeerplaatsen moet nog worden opgelost? 
o Daarvan is uitwisselbaarheid van minimaal 22 plekken noodzakelijk. Advies is om meer plekken 

uitwisselbaar te houden. 
o Als er parkeerplaatsen in de garage/op eigen terrein 1 op 1 verkocht worden is het advies om 

maximaal 1 parkeerplaats per woning te verkopen (57 stuks). 
o De overige (95‐57=38) zouden dan uitwisselbaar zijn. 

‐ In de openbare ruimte worden 55 parkeerplaatsen toegevoegd (conform coördinatietekening) 
‐ In openbare ruimte zijn 2 plekken tekort voor bezoekers plint 

Advies/verzoek is om vanaf nu de bijgevoegde balans te gebruiken en de eerdere versies weg te gooien. 
Als er nog vragen zijn hoor ik het graag. 
Groet, 

 




